
 

 

Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości                           Sosnowiec, dn. 16.02.2021 r. 

w Radzie Miejskiej w Sosnowcu 

             

 

Szanowna Pani  

Ewa Szota 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sosnowcu 

 

 

 

 

Na podstawie art. 20 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tj. Dz. U. z 2020 poz. 713 ze zm.) oraz § 51 ust. 1 Regulaminu Rady 

Miejskiej  

w Sosnowcu przedkładamy w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

projekt Uchwały Rady Miejskiej w Sosnowcu dot. zakupu tabletów dla uczniów szkół 

podstawowych na terenie Miasta Sosnowca. Do uchwały załączamy uzasadnienie 

wraz z przewidywanymi skutkami finansowymi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Projekt 

 

 

 

 

UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIEJSKIEJ W SOSNOWCU 

z dnia .................... 2021 r. 

w sprawie zakupu tabletów dla uczniów szkół podstawowych na terenie Miasta Sosnowca 

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. 

z 2020 poz. 713 ze zm.) 

Rada Miejska w Sosnowcu 

uchwala 

§ 1. Zakupić w roku szkolnym 2020/2021 tablety dla uczniów szkół podstawowych na terenie 

Miasta Sosnowca.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Sosnowca. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  

 

Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  w Sosnowcu 

 

 

Ewa Szota 

 

 

 

 

 



 

 

 

Załącznik do uchwały nr …………… 

Rady Miejskiej w Sosnowcu 

z dnia ……………….. 2021 roku 

 

1.Uzasadnienie merytoryczne projektu uchwały Rady Miejskiej 

Rada Miejska w Sosnowcu zwraca się do Prezydenta Miasta Sosnowca z 

apelem  

w sprawie zakupu, w roku szkolnym 2020/2021, tabletów dla uczniów szkół 

podstawowych na terenie Miasta Sosnowca. Rada Miejska w Sosnowcu wychodzi 

tym samym naprzeciw zapowiedzi przewodniczącego Platformy Obywatelskiej Pana 

Borysa Budki oraz wiceprzewodniczącego Platformy Obywatelskiej Pana Rafała 

Trzaskowskiego, którzy w dniu 6 lutego 2021 roku podczas konferencji poinformowali 

o zamiarze wyposażenia uczniów w tablety. Zakup tabletów będzie dla uczniów 

pomocą w nauce zdalnej, a po powrocie do stacjonarnego nauczania będzie 

wsparciem w procesie edukacji. 

2.Przewidywane skutki finansowe związane z wprowadzeniem w życie uchwały Rady 

Miejskiej w proponowanym brzmieniu 

Szacunkowo około 5.500.000,00 złotych (słownie: pięć milionów pięćset tysięcy 

00/100 złotych). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


